

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem, Mantuam. Epist. XXXI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

res, ut spero, quæ mea solet esse anniversaria medicina, me mihi restituent Itaq; Junio ineunte, aut eo certè mense, te, ut spero, complectar. Sin videbo, sine meo periculo fieri non posse, ut in viam me dem: docebo te literis, quid consilii ceperim. Tuum librum tractabo quâ licebit diligentia, animo certè erga de singulari. Vale. Venetiis.

EIDEM, MANTUAM.

EPIST. XXXI.

Negat se Natta librum eâ conditione, quam proposuit, posse excuere: aut vendendi laborem in se suscipere: cum doctorum libri jaceant. Negat imprimendi facultatem concedi, libro non inspecto. &c.

A Deone erravi, & lapsus sum in subducenda ratione, ut de foliis quinquaginta conjecerim, quæ nunc octuaginta fore video? pudet indigentiam meam. Verum, ut ut est, commodò meò rem suscipere non possum: nec audio recusare; ne mea fides in dubium apud te veniat. Itaq; peto à te, ut cum tua ratione meam quoque ducas, nec exigas à me plus, quàm res & fortunæ meæ patiantur. Nam quod ais, redituram ad me pecuniam cum fœnore, libro vendito: videlicet communi quaddam, non propriâ me regulâ metiris. Non enim ego, ut alii, qui libros imprimunt, habeo statim certos homines, qui eos divendant, & longinquas in urbes, regionesq; disseminent. Venduntur hic statim à meis omnes ita parvo pretio, ut lucri quidem minimum, sed minimò simul labore, minimè

mo-

mo
ven
ego
an n
jace
jam
mul
Qva
bus
qvib
ti.
men
utin
faci
lect
tim
eni
pot
stor
op
eâ,
qui
bec
gn
& a

ap